
Zápis ze schůze rady č. 14 ze dne 29. 6. 2023 

 

 

Zahájení 

Schůze zahájená v 19:17 hod. dne 29. 6. 2023 

Schůzi svolala a vedla starostka obce Ing. Henrieta Rydlová. 

Přítomni: Henrieta Rydlová, Martina Stiborová, Pavel Vilímek, Lenka Korček  

Omluveni: David Korecký  

Program schůze 

1. Zahájení a schválení programu schůze 

2. Informace o doplacení půjčky 

3. Projektová dokumentace – kotelna ZŠ A a MaR MŠ 

4. Žádost o opravu formulace v zápise z RO  

5. Odpověď na žádost spolku Obr k proplacení dopravy z roku 2022 za herní prvky 

6. Žádost o finanční podporu – Parčík za kinem – výsadba zeleně 

7. Informace o možnosti získat dotaci na nádoby  

8. Informace o Mikroregionu údolí Lidického potoka 

9. Projednání obecně závazné vyhlášky 

10. Jednací řády komisí 

11. Analýza stočného 

12. Závěr 

Návrh usnesení: Rada schvaluje program schůze. 

Pro: 4, Proti: 0, Zdrželi se: 0 

Usnesení č.:  2023/14/1 bylo schváleno. 

1. Informace o doplacení půjčky. 

Starostka obce informovala radu o předčasném půjčky na nákup hasičského vozidla v roce 

2021 v souladu s rozhodnutím ZO. 

 

Rada bere informaci na vědomí. 

 

2. Projektová dokumentace – úpravy plynové kotelny ZŠ A a nový systém MaR objektu 

MŠ  

Rada posoudila předložené nabídky na zpracování PD na úpravy plynové kotelny ZŠ „A“ a nový 

systém MaR objektu MŠ. 

 



Návrh usnesení: Rada vybrala nejvhodnější nabídku na zpracování PD na úpravy plynové 

kotelny ZŠ „A“ a nový systém MaR objektu MŠ v hodnotě 77 000 Kč bez DPH a 24 500 Kč bez 

DPH a pověřila starostku a OÚ přípravou a podpisem smlouvy s vybraným dodavatelem.  

Pro: 4, Proti: 0, Zdrželi se: 0 

Usnesení č.:   2023/14/2 bylo schváleno. 

 

3. Žádost o opravu formulace v zápise z RO  

Rada projednala požadavek předsedy spolku OBR Ing. Macíčka ze dne 15. 6. 2023 na úpravu 

usnesení Rady obce. Rada trvá na svém stanovisku, že výsadba zeleně byla dle žádosti o grant 

plánovaná a realizována v roce 2022 a uhrazení nákladů za tyto práce v roce 2023 nemá oporu 

v zákoně. Správnost stanoviska rady dokládá harmonogram realizace prací, který byl obsažen 

v žádosti o grant a který schválila rada obce v roce 2022. Stejný dokument předložil Ing. 

Macíček i v žádosti o úpravu usnesení viz níže.  

 

Návrh usnesení: Rada obce trvá na svém stanovisku, že výsadba zeleně u projektu Park za 

kinem byla plánovaná i realizována v roce 2022. Proto odmítla v roce 2023 uhradit výdaje za 

práce realizované v roce 2022. Opačné rozhodnutí nemá oporu v zákoně.  



Pro: 4, Proti: 0, Zdrželi se: 0 

Usnesení č.:   2023/14/3 bylo schváleno. 

 

4. Odpověď na žádost spolku OBR k proplacení dopravy z roku 2022 za herní prvky. 

Rada projednala žádost předsedy spolku OBR Ing. Macíčka o proplacení nákladů na dopravu 

herních prvků z rozpočtu obce s odůvodněním, že takový postup považuje za korektní a 

procesně správný, jelikož tyto prvky už nebudou součástí projektu. Jedná se o částku 3 025 Kč 

pro společnost European Transport CZ, IČ 26477840. Z předložené faktury vyplývá, že faktura 

byla vystavena v roce 2022 a objednatelem byl spolek OBR. Rada má k dispozici email z 10. 10. 

2022, ve kterém členka spolku paní Kateřina Muller informuje obecní úřad, že dopravu bude 

zajišťovat a hradit spolek OBR. 

Návrh usnesení: Rada obce nesouhlasí s proplacením nákladů na dopravu herních prvků. Rada 

obce pověřuje OÚ, aby vyzval předsedu spolku OBR, aby předal pořízené herní prvky, které 

jsou majetkem obce do skladu OÚ (Slánská 2).  

Pro: 4, Proti: 0, Zdrželi se: 0 

Usnesení č.:  2023/14/4 bylo schváleno. 

 

5. Žádost o finanční podporu – Parčík za kinem – výsadba zeleně 

Rada obce projednala žádost předsedy spolku OBR Ing. Miroslava Macíčka o finanční příspěvek 

v hodnotě 10 000 Kč na úhradu nákladů na výsadbu živého plotu v roce 2022. Rada se stejným 

požadavkem již jednou zabývala a zamítla jej s odůvodněním, že proplacení nákladů za práce 

prokazatelně realizované v předchozím roce nemá oporu v zákoně. Ing. Macíček následně 

požádal ZO o alokaci prostředků, a to mu vyhovělo. Podle sdělení účetní obce, byly prostředky 

alokovány v souladu s rozhodnutím ZO. Rada obce trvá na svém stanovisku, že nemůže 

z legislativních důvodů schválit finanční příspěvek na práce realizované v roce 2022.     

Návrh usnesení: Rada obce neschvaluje finanční příspěvek spolku OBR na úhradu nákladů na 

výsadbu živého plotu v rámci projektu Parčík za kinem, protože byly tyto práce realizovány 

v roce 2022 a jejich úhrada v roce 2023 nemá oporu v zákoně.  

Pro: 4, Proti: 0, Zdrželi se: 0 

Usnesení č.:  2023/14/5 bylo schváleno. 

 

6. Informace o možnosti získat dotaci na nádoby  

Rada vzala na vědomí informace o možnostech získat dotaci na nákup popelnic na tříděný 

odpad tak, aby mohla obec v roce 2024 implementovat systém door to door. O této možnosti 

budou občané informování v nejbližším vydání KIZOB. Cílem akce je předcházení vzniku 

komunálního odpadu v souladu se zákonem o odpadech. Další opatření představí Komise veř. 

Pořádku a živ. prostředí v nejbližších týdnech. 

Rada obce vzala informaci na vědomí. 



7. Informace o Mikroregionu údolí Lidického potoka. 

Rada obce projednala možnost stát se součástí mikroregionu údolí Lidického potoka, tato 

spolupráce by umožnila obci větší zapojení a pomoc při získání podpory v rámci opravy a 

údržby místních komunikací, ČOV, rozvoje zeleně.  

Návrh usnesení: Rada obce souhlasí se zapojením obce Brandýsek do mikroregionu Lidického 

potoka a pověřuje radní L. Korček a starostku, aby připravily podklady pro projednání na ZO. 

Pro: 4, Proti: 0, Zdrželi se: 0 

Usnesení č.:  2023/14/6 bylo schváleno. 

 

8. Úprava OZV 2/2019 

V souvislosti s probíhajícími změnami systému odpadového hospodářství obce rada jednala o 

úpravě OZV 2/2019, která již není aktuální.  

 

Návrh usnesení: Rada obce pověřuje OÚ, starostku a Komisi veř. Pořádku a živ. prostředí 

přípravou nové vyhlášky o stanovení systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, 

využívání a odstraňování komunálních odpadů a nakládání se stavebním odpadem na území 

obce Brandýsek.  

Pro: 4, Proti: 0, Zdrželi se: 0 

Usnesení č.:   2023/14/7 bylo schváleno. 

 

9. Analýza ceny stočného. 

Rada obce se na návrh Finančního výboru zabývala cenou stočného, které již neodpovídá 

reálným nákladům na provoz. Rada se k projednávání problematiky vrátí na následujícím 

jednání, kdy vyhodnotí analýzu ceny stočného a stanoví nové ceny stočného. 

 

Závěr 

Jednání bylo ukončeno v 20:45 hod. 

Zápis byl vypracován dne 4. 7. 2023 

 

 

   Pavel Vilímek        Ing. Henrieta Rydlová 

místostarosta obce                                starosta obce 


